
                        

REPUBLIKA HRVATSKA  

POŽEŠKO-SLAVONSKA ŽUPANIJA                                                                                                              

DJEČJI VRTIĆ „BAMBI” KAPTOL  

              Upravno vijeće  

                 

Kaptol, 22.prosinca 2023.  

  

  

Z A P I S N I K  

S 45. SJEDNICE  

UPRAVNOG VIJEĆA DJEČJEG VRTIĆA „BAMBI“ KAPTOL   

  

Članovima Upravnog vijeća: Damir Poljanac, Ljubica Novak, Josip Soudek, Nikolina Stanić i 

Kristina Lončarević poziv je upućen 21. prosinca 2023. na e-mail adrese sa svim potrebnim 

materijalima. 

  

Realizacija dnevnog reda:  

Sjednica se održala u četvrtak, 22.prosinca  2023. godine s početkom u 13 sati u prostoru 

Dječjeg vrtića. 

Prisutni: Josip Soudek, Nikolina Stanić i Kristina Lončarević 

Odsutni: Ljubica Novak, Damir Poljanac 

 

Predloženi dnevni red:   

1. Zapisnik sa 44. sjednice održane 14. prosinca 2023. 

2. Izbor kandidata za odgojitelj/icu predškolske djece (voditelj/icu programa 

predškole) na određeno nepuno radno vrijeme ( 20 sati tjedno) – 1 izvršitelj 

3. Razno 

 

Sukladno navedenom, odlučeno je sljedeće: 

 



Ad 1) Zapisnik sa 45. sjednice održane 14. prosinca 2023. 

 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s prethodne sjednice. 

 

Ad 2) Izbor kandidata za odgojitelj/icu predškolske djece (voditelj/icu programa 

predškole) na određeno nepuno radno vrijeme ( 20 sati tjedno) – 1 izvršitelj 

  

 

Ravnateljica je naglasila da su na natječaj za voditelja/icu programa predškole pristigle tri 

prijave. Predlaže kandidatkinju Ivanu Fadljević  koja ima prednost u odnosu na druge 

kandidatkinje sukladno Zakonu o predškolskom odgoju i obrazovanju. Prijedlog je 

jednoglasno usvojen.   

 

Ad 3) Razno 

 

Josip Soudek se javio za riječ s upitom zašto nije bilo Božićne priredbe. Ravnateljica je 

objasnila da zbog otvorenja područnog odjela u Alilovcima, te promjene odgojiteljica u 

skupinama, dolazak novih odgojiteljica i preuzimanja ravnateljske uloge nije bilo mogućnosti 

kvalitetno pripremiti djecu i priredbu. Svake godine vrtić sudjeluje u blagdanski aktivnostima i 

tako će se nastaviti i u 2024.godini.  

Zatim se za riječ javila Nikolina Stanić sa upitom smiju li djeca nositi ukosnice i lakirati nokte. 

Ravnateljica je rekla da u kućnom redu ne piše da se ne smiju nositi ukosnice i lakirati nokte. 

Naglasila je da je preporuka za odgojnu skupinu jaslice, da se ne nose ukosnice, a što se tiče 

nalakiranih nokti, također nigdje ne piše da je zabranjeno. To je individualna odluka svakoga 

roditelja. Također je rekla da se može raspraviti o tim stvarima na narednim sjednicama. 

Sjednica je završila u 13.30 sati. 

 

  

Zapisničar:                                                                                     Predsjednica: 

Kristina Lončarević                                                                       Ljubica Novak, dipl. iur.  

 

_________________________                                                 ______________________ 


